
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 96 af 31. oktober 2014 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Lene Skov Henningsen 

  

28. november 2014 
J.nr. 14-4858586 

  

Skatteudvalget 2014-15
SAU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 96
Offentligt
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Spørgsmål 

Vil ministeren oversende al kommunikation mellem Skatteministeriet og Europa-

Kommissionen vedrørende notifikationen og godkendelsen af reklameafgiftsloven 

siden 2012? 

 

Svar 

Skatteministeriet har rettet henvendelse til Udenrigsministeriet, som herefter kontakter 

EU-kommissionen med henblik på en afklaring af, hvorvidt de efterspurgte dokumenter 

kan udleveres. 

 

Det er derfor desværre ikke muligt at svare inden for fristen. Et endeligt svar vil blive 

fremsendt hurtigst muligt. 
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